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ОБЩИНСКИ  СЪВЕТ  АЛФАТАР,  ОБЛАСТ  СИЛИСТРА 

7570 гр. Алфатар, ул.”Йордан Петров”№6, тел. 086 811 634 

e-mail: obc_alfa@abv.bg 
 
 

ПРОТОКОЛ 

№ 64 

от 09.10.2015 г. 
 

Днес, 09.10.2015 година от 11:00 часа в ритуалната зала на Община Алфатар се 

проведе извънредно заседание на Общинския съвет гр. Алфатар. 
 

На заседанието присъстваха: 11 общински съветници: Златка Питакова, 

Ивелина Миткова, Росица Иванова, Нели Маринова, Радка Желева, Петър Иванов, 

Живка Великова, Тюркян Мехмед, Йорданка Количкова, Селятин Исмаилов и 

Марин Пейчинов. 

От общинска администрация гр. Алфатар присъстваха: Желяна Донева – 

заместник кмет на общината, Стефка Жекова – секретар на общината, Павлина 

Друмева – Директор на Дирекция ОА. 

 

Председателят на ОбС г-жа Питакова, приветства всички присъстващи. 

Златка Питакова: Уважаеми колеги общински съветници, уважаема г-жо 

Донева, уважаеми специалисти от общинска администрация, добър ден и добре 

дошли на днешното, последно заседание на ОбС Алфатар. 

По правилник Председателят на ОбС г-жа Златка Питакова направи проверка 

на кворума. 

Златка Питакова: На основание чл. 27, ал. 2 от ЗМСМА, заседанието е 

редовно /присъстват 11 общински съветници/ и ОбС може да взема законни 

решения. Откривам днешното 64 заседание на ОбС гр. Алфатар. 

На основание чл. 23, ал. 4, т. 1 от ЗМСМА и покана № 13/05.10.2015 г. съм 

свикала днешното заседание на Общински съвет Алфатар. Имате проекта на 

дневния ред и материалите за днешното заседание. 

Колеги, междувременно получихме и входирахме в ОбС нова докладна записка 

с вх.№189, относно Предсрочно прекратяване пълномощията на кмета на Община 

Алфатар. Предлагам тази докладна да бъде включена в проекта на дневния ред за 

днешното заседание, като т.2. Колеги, имате думата относно докладната и проекта 

на дневния ред! 

Радка Желева: Аз нямам нищо против да влезе тази докладна записка в 

проекта на дневния ред за днешното заседание. 

Златка Питакова: Други колеги? Няма. 
 

Председателя на ОбС – Златка Питакова обяви проекта на дневен ред с 

направените допълнения: 
 

ПРОЕКТ НА ДНЕВЕН РЕД: 
  

1. Докладна записка относно Отпускане на парична помощ за лечение на 

МИРОСЛАВ ТОДОРОВ ТОДОРОВ. 

                               Докладва: За кмета на Община Алфатар. 
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2. Докладна записка относно Предсрочно прекратяване пълномощията на кмета 

на Община Алфатар. 

                              Докладва: За кмета на Община Алфатар. 

3. Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 
 

Който е съгласен с така предложения проект на дневен ред да стане дневен ред 

за днешното заседание, моля да гласува? 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

 

 

На основание чл.21 , ал.1 и ал.2 от ЗМСМА,Общински съвет взе следното : 
 

РЕШЕНИЕ № 542 
 

ОБС АЛФАТАР ПРИЕ СЛЕДНИЯ ДНЕВЕН РЕД: 
 

1. Докладна записка относно Отпускане на парична помощ за лечение на 

МИРОСЛАВ ТОДОРОВ  ТОДОРОВ. 

                               Докладва: За кмета на Община Алфатар. 

2. Докладна записка относно Предсрочно прекратяване пълномощията на кмета 

на Община Алфатар. 

                              Докладва: За кмета на Община Алфатар. 

3. Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към първа точка от дневния ред. 

ТОЧКА ПЪРВА: Докладна записка относно Отпускане на парична помощ за 

лечение на МИРОСЛАВ ТОДОРОВ ТОДОРОВ. 

Давам думата на г-жа Нели Маринова – председател на ПК”Бюджет, финанси, 

нормативна уредба, местно самоуправление” за становище от всеки член на 

комисията и после обобщено становище на комисията. 

Нели Маринова: Благодаря ви г-жо председател. Коментирахме на 

предходното заседание, че е важен акт от наша страна. Постъпи предложение от г-

жа Питакова да се помогне от представителните разходи на председателя на ОбС 

Алфатар. Моето лично становище е „За”. Давам думата на членовете на комисията! 

Радка Желева: Аз съм съгласна да се отпусне помощ за Мирослав Тодоров. 

Селятин Исмаилов: Аз също съм съгласен. 

Живка Великова: Все пак това беше мое предложение на предишната сесия 

,да му се помогне по някакъв начин и ще гласувам „За”. 

Марин Пейчинов: Да, съгласен съм с предложението. 

Нели Маринова: Становището на комисията по „Бюджет и финанси” е дава 

съгласие за отпускане на финансова помощ в размер на 400 /Четиристотин/ лева на 

Мирослав Тодоров Тодоров от гр. Алфатар за лечение в гр. Варна. 

Златка Питакова: Други комисии за становища? 
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Живка Великова - председател на ПК ”Здравеопазване, социални 

дейности, трудова заетост….”: Колеги, моля за становищата Ви по тази точка! 

Нели Маринова: Да, приемам да бъде отпусната финансова помощ на 

Мирослав Тодоров. 

Тюркян Мехмед: Аз също съм съгласна. 

Ивелина Миткова: Приемам предложеното решение. 

Йорданка Количкова: Аз също съм „За”. 

Живка Великова: Становището на комисия „Социални дейности” е приема да 

се отпусне на финансова помощ на Мирослав Тодоров от гр. Алфатар за лечение в 

гр. Варна. 

Росица Иванова – председател на ПК “Образование, култура, спорт, 

туризъм, вероизповедание”: Колеги, изкажете становищата си! 

Ивелина Миткова: Аз съм съгласна да се отпусне помощ на Мирослав 

Тодоров. 

Селятин Исмаилов: Аз също съм съгласен с това предложение на 

администрацията. 

Петър Иванов: Да, съгласен съм. 

Живка Великова: Аз съм „за”. 

Росица Иванова: Становището на комисия „Образование и култура” е приема 

отпускане на финансова помощ в размер на 400 /Четиристотин/ лева на Мирослав 

Тодоров от гр. Алфатар за лечение в гр. Варна. 

Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска собственост, УТ, пътна и 

селищна мрежа, благоустройство”: Колеги, становищата Ви? 

Радка Желева: Приемам предложението на общинска администрация. 

Петър Иванов: Аз също съм съгласен. 

Тюркян Мехмед: Да, съгласна съм с предложението. 

Росица Иванова: И аз съм „За”. 

Марин Пейчинов: Становището на комисията „Общинска собственост...” е 

така предложеното решение да стане решение на днешното заседание. 

Златка Питакова: Зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл.21, ал.1, т.6 от ЗМСМА, чл.124 от Закона за публичните 

финанси /ЗПФ/ и чл.50 от Наредбата за условията и реда за съставяне на тригодишна 

бюджетна прогноза за местните дейности и за съставяне, обсъждане, приемане, 

изпълнение и отчитане на общинския бюджет на община Алфатар, предлагам 

Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 543 
 

1. Дава съгласие за отпускане на финансова помощ в размер на 400 

/Четиристотин/ лева на Мирослав Тодоров Тодоров от гр. Алфатар за лечение в 

гр.Варна. 

2. Възлага на кмета на общината да извърши необходимата актуализация по 

бюджета на общината за изпълнение на т.1 от решението. 
 

Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 
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Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Благодаря Ви колеги, преминаваме към втора точка от дневния ред. 

ТОЧКА ВТОРА: Докладна записка относно Предсрочно прекратяване 

пълномощията на кмета на Община Алфатар. 

Златка Питакова: Давам думата на вносителя за разяснение. 

Желяна Донева: Налага се. Предложено Ви е едно име, Ваш е избора. 

Стефка Жекова: Беше отправено писмено становище от ЦИК поради 

разминаване в Нормативната уредба. По телефона получихме указания, но тъй като 

не стана ясно и затова отправихме писмено запитване. След, което на 08.10.2015 г. 

получихме отговор от ЦИК, че трябва да се спази т.49 на Решение №1632-МИ от 

31.08.2015 г. на ЦИК. И поради тази причина се наложи да се внесе тази докладна 

записка. 

Златка Питакова: Всички комисии да изкажат становища по тази точка! 

Нели Маринова – председател на ПК”Бюджет, финанси, нормативна 

уредба, местно самоуправление”: Благодаря г-жо председател. Давам думата на 

членовете на комисията! 

Радка Желева: Аз съм съгласна с предложението на общинска администрация. 

Селятин Исмаилов: Аз също съм съгласен. 

Живка Великова: Аз ще гласувам „За”. 

Марин Пейчинов: Да, съгласен съм с предложението на общинска 

администрация. 

Нели Маринова: Становището на комисия  „Бюджет и финанси” е избира 

Желяна Димитрова Донева – заместник-кмет на община Алфатар за временно 

изпълняваща длъжността кмет на Община Алфатар. 

Живка Великова - председател на ПК ”Здравеопазване, социални 

дейности, трудова заетост….”: Колеги, моля за становищата Ви по тази точка! 

Нели Маринова: Да, приемам да бъде избрана Желяна Димитрова Донева – 

заместник-кмет на община Алфатар за временно изпълняваща длъжността кмет на 

Община Алфатар. 

Тюркян Мехмед: Аз също съм съгласна. 

Ивелина Миткова: Приемам предложеното решение. 

Йорданка Количкова: И аз съм „За”. 

Живка Великова: Становището на комисия „Социални дейности” е приема 

предложението на общинска администрация за предсрочно прекратяване 

пълномощията на кмета на Община Алфатар. 

Росица Иванова – председател на ПК “Образование, култура, спорт, 

туризъм, вероизповедание”: Колеги, изкажете становищата си! 

Ивелина Миткова: Приемам предложението на общинска администрация. 

Селятин Исмаилов: Аз също съм съгласен с това предложение. 

Петър Иванов: Да, съгласен съм. 

Живка Великова: Аз съм „за”. 

Росица Иванова: Становището на комисия „Образование и култура” е да бъде 

приета докладната записка в предложения вид. 
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Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска собственост, УТ, пътна и 

селищна мрежа, благоустройство”: Колеги, становищата Ви? 

Радка Желева: Приемам предложението на общинска администрация. 

Петър Иванов: Аз също съм съгласен. 

Тюркян Мехмед: Да, съгласна съм с предложението. 

Росица Иванова: И аз съм „За”. 

Марин Пейчинов: Становището на комисията „Общинска собственост...” е 

така предложеното решение да стане решение на днешното заседание. 

Златка Питакова: Зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл.42, ал.6 и ал.9 от ЗМСМА във връзка с Решение №1632 – МИ 

от 31.08.2015 г. на ЦИК, предлагам Общински Алфатар съвет да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 544 
 

1. Избира Желяна Димитрова Донева – заместник-кмет на община Алфатар за 

временно изпълняваща длъжността кмет на Община Алфатар, с правомощията по 

чл.44 от ЗМСМА, както и тези предвидени в други нормативни актове, за срок до 

полагане на клетва от новоизбрания кмет на община. 

2. Решението влиза в сила от 12.10.2015 година. 
 

Колеги, преминаваме към гласуване! 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 

Йорданка Количкова за 
  

 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

 

Златка Питакова: Следва точка трета от дневния ред. 

ТОЧКА ТРЕТА: Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 

Златка Питакова: Колеги, ще поднеса на всеки по нещо за спомен и 

Благодарствени адреси. На председателите на ПК съм подготвила и Грамоти. 

Колеги, искрено Ви благодаря за съвместната ни дейност и за работата ни в 

полза на нашите съграждани през общинския мандат 2011-2015 г. 

Приемете моята колегиална и човешка признателност за упорития труд, 

постигнатите резултати и, че не се огънахте и работихте усилено. 

Сега в края на тези четири години Ви казвам - БЛАГОДАРЯ! 

Желая Ви здраве, успех във Вашите бъдещи начинания и дейност! 

 

Поради изчерпване на дневния ред председателят на ОбС - Златка 

Питакова закри извънредното заседание на ОбС в 11.25 часа. 
 
 

       ПРЕДСЕДАТЕЛ на ОбС: …. 

         /ЗЛАТКА ПИТАКОВА/ 
 

Протоколист: …. 

/Радостина Стефанова/ 


